
Jeg arbejder til daglig som lærer inden for specialområdet, og følger derfor med i 
debatten om de store økonomiske udfordringer inden for dette felt. 
I forhold til at finde økonomiske besparelser på specialområdet, mener jeg I bør 
se nærmere på priserne på fysiske hjælpemidler til børn såvel som til voksne. 
Det være sig alt fra kørestole til gangstativer eller specialfremstillet fodtøj. Det er 
min erfaring at disse hjælpemidler er meget dyre og i fleste tilfælde må kunne 
udbydes til væsentlig lavere priser!
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